
 

 

Številka: 032-14/2023-1 

Datum: 02.11.2023 

 

ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE ŠMARTNO PRI LITIJI 

 

 

ZADEVA: Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov podanih na 6. redni seji Občinskega sveta Občine 

Šmartno pri Litiji ki je potekala dne, 11.10.2023 

 

Matej Sirk: Na sestanku v šoli je ravnatelj omenil, da naj bi se gradil vrtec z osemnajstimi oddelki. Svetnika 

zanima koliko oddelkov bo vrtec imel.  

Odgovor je na seji podal župan Blaž Izlakar. 

Janez Tomažič: Svetnika zanima, če so za sanacijo plazu v Štangi pridobljena povratna ali nepovratna 

sredstva. V Krajevnih novicah je bilo navedeno, da gre za povratna sredstva. 

Svetnik prosi, za nov seznam gospodinjstev, kjer ne bo priklopa na optično omrežje.  

Odgovor je na seji podal župan Blaž Izlakar. 

Matic Kremžar: 23.06, konec junija je bil sestanek glede litijske obvoznice. Na družbenih omrežjih je opazil, 

da je bila vabljena tudi šmarska občina. Svetnika zanima, kaj konkretnega bi lahko obvoznica prinesla 

Šmartnu. 

Odgovor je na seji podal župan Blaž Izlakar. 

Sedaj ko se je v industrijski coni urejala komunalna infrastruktura, je bil ves tovorne promet preusmerjen 

skozi jablaniško dolino. Svetnik verjame, da smo na občino glede povečanega prometa prejeli sporočila. 

Stvar je moteča, ker tovornjaki divjajo skozi vas. V vasi je ovinek, ki se nič ne razširi in je nevaren odsek. 

Konkretno 20 m naprej od njihove hiše. Tovornjaki divjajo čez vas ob petih pol šestih zjutraj. Predvsem je 

največ tovornjakov zaradi kamnolomov. Svetnika zanima, če se da lahko to urediti, da bi redarska služba 

delal kontrolo v tem času, ne pa ob desetih. 

Odgovor je na seji podal župan Blaž Izlakar. 

Lani 06.12, je bila intervencija zaradi plazu v Bukovici. Prebivalci pravijo, da se na cestišče še kar usipa 

pesek in zemlja. Svetnika zanima, če bi se lahko postavila kakšna zaščitna mreža oziroma kaj drugega, da 

bi zadržalo material pred vsipanjem na cestišče.  

ODGOVOR: Zadeva bo ponovno pregledana (občina je konec lanskega leta odstranila splazeli material). Glede 

na to, da je bil plaz povzročen na privatnem zemljišču, bo občina po obvestilu lastnika redno odstranjevala splazeli 

material.  

Odgovor pripravil Aleš Krže. 

Podobna zadeva se dogaja v Gradiških Lazah, tam kjer se zavije proti Gradišču, tam kjer gre ob cesti tudi 

potok. Ta potok bo počasi pričel spodjedat cesto.    

ODGOVOR: Zadevo si bomo ogledali in poizkušali urediti. Problem na tem območju je, da je v potoku precej 

različnih cevi, kar bo oteževalo posege na trasi tega manjšega potoka. 

Odgovor pripravil Aleš Krže. 

Vinko Femc: Svetnika zanima kako je s kabelsko na Libergi in na Preski.  

Odgovor podan pri Alojziju Smrekarju. 

Pokopališče na Libergi – ograja/škarpa. 

Odgovor je na seji podal župan Blaž Izlakar. 

Jame na cesti od gasilnega doma na Libergi.  

ODGOVOR: Sanacija udarnih jam bo naročena koncesionarju za vzdrževanje cest. 

Odgovor pripravil Aleš Krže. 

Vinji Vrh, se bo voda potegnila do Poljan? Hiše od Vinjega Vrha naprej so brez vode.  

ODGOVOR: Trenutni projekt ne predvideva nadaljevanje gradnje vodovoda na predlaganem območju. 



 

 

Odgovor pripravila Tanja Kepa Ferlan. 

Peta Kovačič Pancar: Pri odgovorih na pobude in vprašanja s prejšnje seje je bilo napisano, naj občani 

sporočijo, kje naj bi turistično obveščevalna tabla bila. Občani predlagajo, da bi bilo najbolj primerna nad 

krajevno tablo za smer Primskovo.  

ODGOVOR: Občina bo preverila možnosti glede postavitve TOS in postavila dve tabli. 

Odgovor pripravil Aleš Krže. 

Svetnica je še opozorila, da Gradišče pri Litiji ni pravilen naziv. Pravilen naziv je Gradišče k.o. Gradišče in 

Poljane.  

ODGOVOR: Za napako se opravičujemo. 

Odgovor pripravil Aleš Krže. 

Svetnico zanima kaj se dogaja z optičnem omrežjem. Prva polovica je bila pred časom že zgrajena, kabli so 

šli po zemlji. Sedaj se pa govori, da ne bodo šli več po zemlji. 

Odgovor je na seji podal župan Blaž Izlakar. 

Franc Props: Na njihovem območju je glede gradnje optičnega kabla malce divjega zahoda. Šest stavb v 

Dragovškem naj ne bi bilo možno priklopiti, prav tako je takih stavb 26 v Reka Gozdu in Ščitu. Ko bo 

podjetje zaključilo z gradnjo, bodo te stavbe pozabljene. Svetnik daje pobudo, ne glede na to, da niso 

vključeni, da poskusijo odigrati neko aktivno vlogo. Da bi mogoče občani sami izkopali jame. Svetnik želi, 

da bi povedali, če ima smisel, da občani čakajo, da bo zadeva izpeljana. Bilo bi dobro, da ljudi ne pustimo 

prepuščene same sebi.  

Odgovor je na seji podal župan Blaž Izlakar. 

Alojzij Smrekar: V prvi vrsti je bilo mišljeno, da pride optika do Markoviča, sedaj ta možnost ne obstaja 

več. Takrat se je dalo notri 50 m cevi za vodovod. Sedaj bo potrebno speljati vodovod. Kaj bo sedaj naprej. 

Tu bo tudi občina morala nekaj pritisniti.  

ODGOVOR: Občina je izvajalcu širokopasovnega omrežja poslala vprašanje glede končnega seznama naslovov 

na občuj občine, vključenih v projekt izgradnje širokopasovnega omrežja. Izvajalec (RUNEX) je opodal odgovor 

da končnega seznama še ni. Občina planira v prihodnje organizirati sestanek na temo  uskladitve podrobnosti glede  

končnega seznama naslovov oziroma možnosti sofinanciranja izgradnje širokopasovnega omrežja s strani 

občanov. 

Odgovor pripravil Aleš Krže. 

Svetnik je dobil vprašanja občanov glede zapuščenih grobov na Primskovem. Svetnik predlaga, da se v 

Krajevnih novicah objavi, da so na razpolago prazni grobovi. Ti grobovi so sedaj zaraščeni. V ta sklop sodi 

tudi partizanski grob, ki so ga krajanke prejšnji teden očistile. To je del zgodovine, če nam je všeč ali ne. 

Svetnik ne ve, kdo naj bi za ta partizanski grob skrbel.  

ODGOVOR: Partizanski grob nima znanega najemnika groba. Občina preverja pristojnost urejanja te vrste 

grobov. 

Odgovor pripravila Tanja Kepa Ferlan. 

Svetik predlaga, da se vsaj na vrhu Bukovja na avtobusnem postajališču postavi kanto za smeti.  

ODGOVOR: Posodo a smeti bomo poizkušali postaviti še v letošnjem letu, se pa strinjamo, da so smeti na tem 

območju problem. 

Odgovor pripravil Aleš Krže. 

Veronika Jesenšek: Svetnica je koordinatorka dobrodelne akcije Manj svečk za manj grobov in je povabila 

vse svetnike in svetnice,  da pristopijo k akciji kot prostovoljci. Akcija bo potekala v Šmartnem pri 

pokopališču, mogoče tudi na Libergi pred pokopališčem. Zbrani denar bo namenjen nakupu defibrilatorja  

za Prostovoljno gasilsko društvo Liberga, ki letos praznuje 70 let. 

 

Pobude svetnika Domna Merzela – priloga 1.  

- Zadevo si bomo ogledali in postavili ustrezno prometno signalizacijo. 

- Občina bo na DRSI posredovala prošnjo za postavitev prometne signalizacije »razpršena poselitev«. 

- Za problematiko na omenjenem odcepu, je predviden sestanek v mesecu novembru.  



 

 

Odgovore na prve štiri alineje je podal Aleš Krže. 

 

- Pobude občana so na mestu in o podobnih idejah zagotavljanja ter spodbujanja samooskrbe se že dalj 

časa razmišlja, saj ima naša občine na tem področju velik potencial.   

- V pripravi je nov Pravilnik o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva, gozdarstva in podeželja v 

Občini Šmartno pri Litiji, kjer bodo takšne vsebine zagotovo našle svoje mesto, predvsem pa bo 

pomembno, da bodo identificirani nosilci in odgovorne osebe za izvedbo konkretnih dejavnosti. 

- Učenci OŠ Šmartno in otroci Vrtca Ciciban so redni obiskovalci Doma Tisje. Skupaj z oskrbovanci 

izvajajo različne aktivnosti bodisi na pobudo šole ali Doma Tisje.  

Odgovore na zadnje štiri alineje je podala Karmen Sadar. 


